

Sparkle

Restore the brilliance of the silver, brass and copper.

مزيل التكلس والصدأ.



COMPOSITION:

IPA

التركيبية والمحتويات:

SIDE EFFECTS and SAFETY INSTRUCTIONS:

IF IN EYES: Flush with plenty of water. Get medical attention if irritation persists. **IF ON SKIN:** Wash skin with plenty of soap and water. Get medical attention. **IF INHALED:** Remove victim to fresh air. Apply artificial respiration if indicated. **IF INGESTED:** Call a physician or Poison Control Center immediately. Never give anything by mouth to an unconscious person.

WHERE TO USE: Utensils oxidized like cutlery, silvery, brass and copper

HOW TO USE: Apply the product on the appropriate surface, leave for few seconds and with a soft sponge or cotton cloth scour the area.

WHY TO USE: To remove light corrosion and the fine oxidized surface that tarnishes the material. Long lasting effect. Removes fingerprint and other films without staining or discoloring.

PROPERTY: Restore the brilliance of the silver, brass and copper.

DILUTION: Direct use.

العوارض الجانبية وإرشادات السلامة: في حال ملامسة العينين، الغسل بالماء جيّداً. استشارة الطبيب في حال استمرار الانزعاج. في حال ملامسة البشرة، الغسل بالماء والصابون جيّداً واستشارة الطبيب. في حال تنشق المنتج، نقل الضحية إلى مكان تتنشق فيه هواء منعشاً وممارسة التنفس الاصطناعي إذا اقتضت الحاجة. في حال ابتلاع المنتج، الاتصال بالطبيب أو بمركز مكافحة التسمم في الحال. عدم إعطاء الضحية أي دواء عن طريق الفم في حال كانت فاقدة للوعي.

أماكن الاستعمال: إزالة الصدأ الخفيف والطبقات المؤكسدة التي تبعد لمعان الأدوات. أثر يدوم. يزيل البصمات وغيرها من الشوائب من دون أن يترك أي بقع أو أن يغير لون الأسطح.

كيفية الاستعمال: وضع المنتج على السطح المراد تنظيفه، تركه يتفاعل لثوان معدودة ثم مسح المنطقة بقطعة قماش ناعمة.

أسباب الاستعمال: إزالة الصدأ الخفيف والطبقات المؤكسدة التي تبعد لمعان الأدوات. أثر يدوم. يزيل البصمات وغيرها من الآثار من دون أن يترك أي بقع أو أن يغير لون الأسطح.

خصائص المنتج: مزيل التكلس والصدأ.

التدوير: مراجعة البيانات التقنية.

available in 500mL

متوفّر بحجم ٥٠٠ مل

